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Aanwezig: Ben D'Haene, voorzitter ocmw-raad. 

Elsie Sierens, burgemeester. 
 
Williame Raman, Filip Demeyer, Michaël Vercruyssen, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, schepenen. 
 
Roger Lybeer, Etienne Balcaen, Jacques Bouckaert, Carolien Ongena, Alain Torcq, Sofie Vanden Hove, 
Emmanuel Anciaux, Ivan Stevens, Eveline Hoste, Didier Lebrun, Céline De Weerd, Hildegarde Van 
Rompu, Eddy Van de Walle, Laura Van Rentergem, Koen Van Hende, Martinne Plets, Henriette Scheire, 
Helena Verbeke, raadsleden. 
 
Gert Deryckere, algemeen directeur 
 

AGENDA 

Agendapunten van de openbare zitting 

Punten 1 tot en met 2 werden vastgesteld door de voorzitter. 
 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen OCMW-Raad van 17 december 2020 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

2. Kennisname notulen Raad van Bestuur Zorgband Leie en Schelde van 9 en 11 
december 2020 

 

OPENBARE ZITTING 

Agendapunten 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen OCMW-Raad van 17 december 2020 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 32 en 74 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de 
OCMW-raad onder de verantwoordelijkheid van de algemeen directeur worden opgesteld 
overeenkomstig artikelen 277 en 278. 

Juridisch kader 

Artikel 278 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de raad voor 
maatschappelijk welzijn, in chronologische volgorde, alle besproken onderwerpen vermelden, alsook het 
gevolg dat werd gegeven aan de punten waarover de raad voor maatschappelijk welzijn geen beslissing 
heeft genomen. Ze maken melding van alle beslissingen en het resultaat van de stemmingen. Behalve bij 
geheime stemming en in geval van individuele toekenning of terugvordering van maatschappelijke 
dienstverlening vermelden de notulen hoe elk lid gestemd heeft. Van deze verplichting kan worden 
afgeweken voor beslissingen genomen met unanimiteit. 



 

Feiten en context 

Elk lid van de raad voor maatschappelijk welzijn heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te 
maken over de redactie van de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de raad 
voor maatschappelijk welzijn worden aangenomen, worden de notulen in die zin aangepast. 

Vormvereisten 

Artikel 28 en 74 van het decreet lokaal bestuur stelt dat de vergaderingen van de raad voor 
maatschappelijk welzijn openbaar zijn, behalve in de uitzonderingsgevallen zoals voorzien onder §1, 1° 
en 2e lid. 

Motivering 

Een ontwerp van de notulen worden ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering ter 
beschikking gesteld van de raadsleden. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

De notulen van de openbare zitting worden gepubliceerd op www.destelbergen.be . 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De OCMW-raad keurt de notulen van 17 december 2020 goed. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

2. Kennisname notulen Raad van Bestuur Zorgband Leie en Schelde van 9 en 11 december 2020 

Schepen Rombaut (N-VA) licht toe. 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 77 van het Decreet Lokaal Bestuur waarbij de volheid van bevoegdheid door wet of decreet wordt 
toevertrouwd aan het OCMW. 

Juridisch kader 

Titel VIII, hoofdstuk I van het decreet van 19 december 2008 betreffende de organisatie van de openbare 
centra voor maatschappelijk welzijn 

Het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur 

De oprichtingsstatuten Zorgband Leie en Schelde 

Feiten en context 

// 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

In de statuten van Zorgband Leie en Schelde is opgenomen dat de goedgekeurde en ondertekende 
notulen van de algemene vergadering en van de raad van bestuur, ter kennis worden overgemaakt aan 
de OCMW-raden van de betrokken OCMW’s en aan de raad van bestuur van het APB Lemberge. 

Financiële aspecten 

// 

  

http://www.destelbergen.be/


 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De raad neemt kennis van de goedgekeurde en ondertekende notulen van de raad van 
bestuur van Zorgband Leie en Schelde van 9 en 11 december 2020. 

 
 
 
 

MONDELINGE VRAGEN 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik heb 4 korte vragen. Wordt de uitslag van de enquête ook aan de 
bewoners meegedeeld? Ik denk dat het interessant is dat die mensen ook zien dat er naar hen geluisterd 
wordt. 
Wat is de stand van zaken rond de sociale kruidenier? Ik denk dat het stilaan tijd wordt dat daar 
beweging in komt. Via onze collega hebben we gezien dat er meer leeflonen worden uitbetaald. Is dat 
een gevolg van de coronacrisis? En hoe zit het met de premie voor de kwetsbare gezinnen? Is dat in 
orde? Zijn die mensen al betaald?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Wat betreft de sociale kruidenier bekijken we momenteel een tweede 
piste, namelijk om dat in eigen huis aan te bieden. We blijven dan ook dichter bij onze medewerkers, 
onze sociaal assistenten. Er zal een stagiaire worden ingeschakeld, die gedurende 2,5 jaar voornamelijk 
met dat project zal bezig zijn. Dat is iemand die al een 20-tal jaar ervaring heeft. Het is zeker iemand die 
er zich kan in gooien. Het aantal leefloners stond begin 2020 op 33. Dat is gestegen naar 46. Dat is wel 
een heel aantal mensen meer, o.a. door de coronacrisis. Mensen zijn hun werk kwijtgeraakt en moeten 
daardoor leefloon ontvangen. Voor de maatschappelijk werkers is er veel werk bij gekomen. In verband 
met de welzijnsbonnen zijn we nu, in januari, bezig om voor de mensen die we bij naam kennen (i.e. die 
aanvullende steun ontvangen, die de lokale adviescommissies voor elektriciteit, gas en water aan bod 
komen, die budgetbegeleiding krijgen) bonnen uit te schrijven. Zij kunnen dus gewoon naar het sociaal 
huis komen om de bon op te halen. In het infoblad dat begin maart zal verschijnen, zal ook 
gecommuniceerd worden hoe mensen met een laag inkomen of een beperking de bon kunnen 
aanvragen.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “En zullen de mensen die de enquête hebben ingevuld, ook de uitslag te 
zien krijgen?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ja, er wordt vanuit de Zorgband een boekje opgemaakt en ik denk dat 
daar die resultaten in zullen worden meegenomen.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ok. Wat de sociale kruidenier betreft: ik hoop dat die 16.000 euro niet zal 
gebruikt worden om die stagiaire te betalen. Ik hoop dat dat echt zal gebruikt worden om ten goede te 
komen aan de mensen. Ik heb het gevoel dat we niet goed weten wat we er mee moeten doen en dat we 
dan maar een stagiaire inschakelen om dat te bekijken. Dat is niet de bedoeling van die gelden.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Die stagiaire studeert voor maatschappelijk werker. Gedurende die 2,5 
jaar moeten we die niet betalen. We zorgen er zo wel voor dat die centen effectief juist gebruikt worden. 
Als we zouden moeten werken met Open Plaats, dan zou dat anders zijn omdat zij dan wel iemand 
zouden moeten aanwerven. Er is nog niets afgeschreven en er is nog niets beslist.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik denk dat het zeker geen slechte zaak is om dat in eigen beheer te doen. 
Ik vraag me voortdurend af hoe je die mensen zonder gezichtsverlies naar die sociale winkel zou krijgen 
indien je zou werken met Open Plaats. Ik denk dat er toch altijd een drempel zou zijn. Daarom vind ik het 
een goede zaak dat dat in eigen beheer zou komen, maar ik hoop echt dat die gelden gaan gebruikt 
worden waarvoor ze bestemd zijn.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “In verband met de welzijnspremie was er de vorige keer dat dit punt 
aan bod gekomen is nog onduidelijkheid over het aantal gezinnen precies in aanmerking komen. Mijn 
vraag is dus hoeveel mensen of gezinnen er precies in aanmerking komen voor die premie. En hoeveel 
gezinnen hebben die premie al ontvangen of hebben er uitzicht op dat ze die binnen de kortste keren 
gaan ontvangen?” 



 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Zoals ik net zei is het de bedoeling dat we in januari de mensen gaan 
aanschrijven die we bij naam kennen. Dat moet op naam, omdat we dat later moeten kunnen bewijzen. 
De bonnen zijn nog niet zo heel lang bij ons beschikbaar. De andere mensen kunnen zich aanmelden na 
de oproep in het infoblad. Daar hebben we geen lijsten van. Die mensen kunnen we dus niet zomaar 
aanschrijven. We kunnen niet deur aan deur gaan bellen om te zien of men in aanmerking komt. De 
mensen met een verhoogde tegemoetkoming kunnen een klever van de mutualiteit binnenbrengen. Die 
eindigen op het cijfer 1. Op basis daarvan kunnen ze bewijzen dat ze recht hebben op die premie. De 
namen van die mensen hebben we niet en kunnen we GDPR-gewijs ook niet zomaar ontvangen. 
Vandaar de oproep in het infoblad.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “En waar was de inschatting van 600 gezinnen dan op gebaseerd?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “We hebben verschillende cijfers bekeken op het platform van de 
provincie. Dat zijn algemene cijfers, vaak van een aantal jaren geleden. We hebben dat dan afgerond.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “En over hoeveel mensen met een automatische toekenning gaat het 
al?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Dat zijn er een 60-tal.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Die hebben dan een budgetmeter of zo?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Die komen op die lokale adviescommissie om te bekijken of ze kunnen 
geholpen zijn met een budgetmeter. Die namen zijn dus gekend.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “En kan Vlaanderen niet helpen, met name i.v.m. mensen met een 
beperking? Dat is toch een Vlaamse bevoegdheid? Vlaanderen beheert toch die middelen.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De vraag is gesteld maar omwille van de GDPR regelgeving mag die 
informatie niet doorgegeven worden.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Het is toch erg dat je omwille van je eigen privacy premies kan 
mislopen. We gaan toch moeten op zoek gaan naar proactieve manieren. Als er 600 gezinnen in 
aanmerking komen, hebben we 90% nog niet in scope.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “75 mensen hebben ook budgetbegeleiding. Er zijn 18 mensen die 
gebruik maken van het instrument aanvullende steun. We hebben wel een aantal mensen kunnen 
bereiken. Volgens het platform zouden er een 70-tal mensen met een handicap zijn. Van zodra ik meer 
concrete cijfers heb, zal ik dat zeker laten weten.” 

Raadslid Van de Walle (Sp.a) zegt: “Het zou inderdaad mijn vraag zijn om die cijfers schriftelijk aan ons 
over te maken.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De cijfers die ik nu vermeldde dateren van een tweetal maanden 
geleden. Van zodra de mensen wiens namen we kennen zijn aangeschreven, bezorg ik u een schriftelijke 
update.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Als ik het goed begrijp, zal er in het infoblad een tekst staan met een 
oproep om te bekijken of men in aanmerking komt voor die premie. Zij vullen dan een formulier in of ze 
komen langs. Kunnen ze dan te horen krijgen dat ze er niet voor in aanmerking komen? Wat zijn de 
criteria?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Mensen met een beperking krijgen een IWT. Daar hangt een document 
aan vast dat staaft in welke categorie zij vallen. Anderen hebben dat klevertje van de mutualiteit, met een 
cijfers op al dan niet. Het is wel heel duidelijk denk ik.” 

  



 

MEDEDELINGEN 

 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Vorige week donderdag zijn al onze mensen van het woonzorgcentrum 
Kouterhof ingeënt. Doordat er in de flacons soms meer zit dan de 5 voorziene dosissen, zijn er bijkomend 
ook een 30-tal personeelsleden een eerste keer ingeënt. 27 januari zou de rest van het personeel een 
eerste vaccin krijgen. 21 dagen na het eerste volgt het tweede vaccin. Vorige week heb ik de directrice 
gezien. Ze zei dat niemand last had gehad. Iedereen is dus in orde.” 

 
 
 

 
 

Namens de OCMW raad: 
In opdracht: 

De algemeen directeur, De voorzitter ocmw-raad, 
 
 
 
Gert Deryckere Ben D'Haene 


